國  立  中  央  大  學

支 出 憑 證 單

	年度

Fiscal Year
	編號

No.
	預算科目

Budget Accounts
	計畫名稱

Project Title
	
	金    額 Amount

	
	
	
	
	
	萬
	千
	百
	十
	元

	
	
	
	用途別

Usage
	
	
	
	
	
	

	國立中央大學健康檢查補助費申請表
Application Form for National Central University Faculty/Staff or Contract Employee Health Checkup Subsidy

	申請人
Applicant
	
	出生日期
Date of Birth
	       年/y       月/m       日/d   
	身分證號
ID No.
	

	服務單位
Dept./

Institute
	
	職稱
Position/
Title
	
	申請項目
Application Item
	· 40歲以上教職員、契僱人員2年1次健康檢查補助
   For faculty/staff or contract employee above forty years old be subsidized once for health checkup every two years.

	受檢日期

Inspection Date
	民國        年/y        月/m        日/d
	前次健檢補助年度
Last health checkup year by subsidy
	         年

  (YY)

	申請補助金額

Amount of Subsidy Applied for
	          萬        仟        佰       拾       元整。

   NT$                               

	檢附證件

Required Documents
	          醫院收費單據正本(收據未註明健康檢查請檢附健康檢查證明書)

The original payment receipts issued by qualify hospital. (Please attach the Medical Certificate if the receipt does not indicate health checkup as marked.)

	領              據/Receipt
 茲收到健康檢查補助費新台幣          萬        仟        佰      拾元整。

 I hereby declare that the total amount of NT$ _______________of Health Checkup Subsidy issued by National Central University has been received.
             具領人(Recipient’s Signature):                    (簽章signature with seal)     年/y       月/m       日/d

	附註/Notes：
一、檢查對象：本校40歲以上之教職員、契僱人員。

   Checkup Personnel: For faculty/staff or contract employee above forty years old. 
二、補助次數及額度：40歲以上之教職員、契僱人員健檢補助以2年1次為限，每次補助至多3,500元。

     Subsidized times & amount: For faculty/staff or contract employee above forty years old be subsidized once with the maximum amount of NT$3500 for health checkup every two years.
三、契僱人員請務必填寫預算科目(薪資經費來源)，五年五百億及政府其他經費補助人事費之契僱人員則比照自強活動經費補助。
     The contract employee must fill in budget accounts (source of salary), and whose salary is subsidized from the ‘Five-year, 50 billion dollar grant’ or other government grant-in-aid may refer to recreation allowance fund of contract employee to subsidize.

	人事單位/Personnel Office
	會計單位/Accounting Office
	校長 (或授權人)/President (or authorizer)

	
	
	


